
Frågor som PRO tog upp på KPR mötet 23/9 2020: 

Önskemål om sittbänkar under taket längst ut på kyrkbryggan i Lindesberg. 

Påtalade problem och klagomål kring hög musik från ungdomars EPA-traktorer.                             

Svar: Frågan behandlas tillsammans med skola, ungdomspolisen och socialförvaltningen. 

Önskemål om busshållplats vid nya vårdcentralen på Banvägen i Lindesberg.                                     

Svar: Stadstrafiken planeras att ändras sommaren 2021 och tar med frågan till den 

planeringen. 

Vi var en remissinstans över ombyggnation på bangården i Lindesberg, hur ser dagsläget ut? 

Svar: frågan skickas vidare till infrastrukturansvarig. 

Mycket störande motorljud från vattenscootrar.                                                                                         

Svar: Vattenscooterkörning är inte tillåten i Lindesjön , frågan behandlas. Vattenscootrar får 

endast köras i Hjälmaren, Vättern och Norrtorpssjön. 

 

Övrig information: 

Deltagarna i seniorkollot var mycket nöjda med arrangemanget som man ansåg vara 

välplanerat och med fantastisk personal på plats. Aktiviteterna på kollot var mycket 

uppskattade av deltagarna. Alla uppgav att man gärna skulle vilja delta i seniorkollo igen. 

Infrastrukturansvarig Charlotte Lindström från näringslivsenheten på tillväxtförvaltningen 

har det övergripande ansvaret för det strategiska arbetet med infrastruktur.                                        

Just nu arbetar hon bland annat med: 

Frövi verksamhetsområde, med eventuellt anslutande järnväg, tillsammans med Trafikverket 

och Regionen. 

Inspel till ny länstransportplan, tillsammans med kommunerna i norr 

Planering av kommande satsningar på gång- och cykelvägar. 

Jerry Elvin 


